
Agent Boriniego: Żadnych kontaktów z PSG

News - ASRoma.pl

Fabio Borini jest bez wątpienia największym odkryciem zakończonego

sezonu. Dzięki dobrym występom, szczególnie na przestrzeni stycznia i

marca dostał się do kadry na Euro. W ostatnim czasie gracza łączy się

także z francuskim PSG. Wywiadu dla radiocalciomercato.it udzielił agent

piłkarza, Marco De Marchi.

PSG - "Wielu pyta mnie o te doniesienia, jednak nic nie wiem. Czytam gazety,

jednak nie mogę niczego skomentować w tym aspekcie. Jestem przyzwyczajony do

mówienia o rzeczach realnych i konkretnych, w tym momencie jednak mówimy

jedynie o plotkach transferowych. Fabio jest skoncentrowany na Euro, tak jak jego

koledzy, stąd wszystko to co krąży wokół jego nazwiska nie wiąże się bezpośrednio

z Fabio. Nigdy nie byłem w kontakcie z PSG, stąd nie mogę powiedzieć czegoś

innego. . Nic jednak dziwnego, że włoskie i zagraniczne kluby śledzą młodych

graczy, którzy pokazali, że posiadają wielką jakość. Zacytuję przy tej okazji

przypadki Verrattiego, Immobile, Destro i innych."

ZEMAN - "Nie rozmawialiśmy jeszcze o przybyciu czeskiego trenera do Romy, który

pozostaje wielkim nauczycielem piłki. Czy ktoś z nas nie cieszył się oglądając mecze

Pescary? Zeman podarował wielką satysfakcję kibicom z Abruzji, jest szczerym i

uczciwym człowiekiem, który zawsze wdrażał swoje pomysły. "

PRZYSZŁOŚĆ BORINIEGO - "Czekam na telefon ze strony Parmy i Romy aby

poznać zamiary klubów. Rozważymy każdą propozycję i wybierzemy najlepsze

wyjście dla Fabio. Zawodnik pokazuje przywiązanie do koszulki w momencie gdy ją

nosi, próbując zawsze się poprawić i dać z siebie co najlepsze. Porozumienie między

Romą i Parma jest w tym momencie prawdziwym priorytetem. "
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